



Mr. Hamad Abdulla Al Ali  
Head of Listed Companies Affairs Department  
Abu Dhabi Securities Exchange  
Abu Dhabi, UAE

السيد/ حمد عبدالله العلي المحترم  
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Date: April 25<sup>th</sup>, 2021  
Ref: IHC/SBS-LB/285/2021

التاريخ: 25 إبريل 2021  
المرجع: IHC/SBS-LB/285/2021

**Sub: Notification from International Holding Company PJSC (the "Company")**

**الموضوع: تنويه من الشركة العالمية القابضة ش.م.ع ("الشركة")**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

With reference to the results of IHC Board of Directors' meeting held on March 04<sup>th</sup>, 2021, we write to inform you that IHC has completed the acquisition of 40% stake in **Response Plus Medical Services (RPM)** through one of its subsidiaries, subject to obtaining the necessary regulatory approvals.

بالإشارة إلى نتائج إجتماع مجلس إدارة الشركة العالمية القابضة بتاريخ 04 مارس 2021، يرجى التكرم بالعلم بأن الشركة قد أتمت عملية الاستحواذ على 40% من حصص رأس مال شركة ريسبونس بلس للخدمات الطبية ذ.م.م من خلال إحدى الشركات التابعة لها، شريطة الحصول على الموافقات اللازمة من الجهات التنظيمية المعنية.

**Response Plus** (a unit of VPS Health Care) was established in 2010 and has become one of the UAE's largest provider of on-site healthcare management and medical emergency transfers from remote work sites. It provides medical support for oil and gas sector, chemical industries, construction sites, site clinics and ambulance services. In 2019, **Response Plus** established a presence in Saudi Arabia and Oman and has further strategic plans to expand across the GCC and into Ghana and Nigeria over the next five years. **Response Plus** now operates 200 site clinics as well as the largest private fleet of ambulances in Abu Dhabi.

تأسست شركة ريسبونس بلس ( إحدى وحدات VPS للرعاية الصحية) في عام 2010، وأصبحت واحدة من أكبر مزودي خدمات الرعاية الصحية في دولة الإمارات العربية المتحدة، حيث تعمل على توفير إدارة الرعاية الصحية في المواقع وعمليات النقل الطبية في حالات الطوارئ من مواقع العمل عن بُعد. تقدم الشركة الدعم الطبي لقطاع النفط والغاز والصناعات الكيماوية ومواقع البناء وعيادات المواقع وخدمات الإسعاف. وفي عام 2019، أنشأت ريسبونس بلس وجوداً لها في المملكة العربية السعودية وسلطنة عمان ولديها المزيد من الخطط الإستراتيجية للتوسع في جميع أنحاء دول مجلس التعاون الخليجي وصولاً إلى غانا ونيجيريا على مدى السنوات الخمس المقبلة. تدير ريسبونس بلس حالياً 200 عيادة موقع بالإضافة إلى أكبر أسطول خاص من سيارات الإسعاف في أبوظبي.





We, in turn, assure our commitment to comply with the requirements of disclosure.

ونحن بدورنا نؤكد للسوق على حرصنا والتزامنا التام بتطبيق متطلبات الإفصاح.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

  
سيد بصير شعيب – العضو المنتدب  
Syed Basar Shueb – Managing Director  


Copy to:

H.E Obaid Saif Al Zaabi, Ph.D  
Chief Executive Officer  
Securities and Commodities Authority  
Abu Dhabi, UAE

نسخة إلى:

سعادة د. / عبید سيف الزعابي  
الرئيس التنفيذي  
هيئة الأوراق المالية والسلع  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

